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Abstract (en)
[origin: WO8602285A1] Novel sorbents comprising (a) an alumina substrate having a pore volume between 0.4 and 0.8 cc/g, and (b) an alkali or
alkaline earth component, for example, sodium carbonate, wherein the amount of the alkali or alkaline earth component is between 50 and 400
$g(m)g per m?2 of the substrate. The sorbents of the present invention are outstandingly effective of the removal of nitrogen oxides, sulfur oxides
and hydrogen sulfide from waste gas streams.

Abstract (fr)
Nouveaux sorbants comprenant a) un substrat à base d'alumine possédant un volume de pores compris entre 0,4 et 0,8 cc/g et b) un composant
alcalin ou alcalino-terreux, par exemple du carbonate de sodium, la quantité du composant alcalin ou alcalino-terreux étant comprise entre 50 et 400
mug par m2 du substrat. Les sorbants ci-décrits sont remarquablement efficaces dans l'extraction d'oxydes d'azote, d'oxydes de soufre et de sulfure
d'hydrogène de courants de gaz perdus.
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